
Referat fra CAP generalforsamling 2014.

1 Thomas jule blev klappet ind som dirigent
2 formandens beretning :
Det har været et forrygende år

Bestyrelsen havde et mål fra dag et, nemlig at vi skal være aktive og udviklende 
fotografer.

Jeg synes vi er godt på vej nye potentielle medlemmer banker på 
Og vi har budt velkommen til:
Dorthe Kyhl fra Hammel
Anette Damgaard fra Bagsværd

Vi har i løbet af året haft
*erfa møde i Fredericia
*weekend ophold på et mindre slot i det nordlige Midtjylland
* lavet en fælles bryllups bog – den er rigtig flot kan ses ved dansk digitallab
* weekend ophold nær Haderslev 
*super kursus i Hamborg med en masse tyskere.
*Vi har en masse nye markedsførings tiltag både til konfirmander, babyer og     
bedsteforældre – så der er fuld far på idé bankerne.

og det har været dejligt, at opleve den gejst deltagerne er kommet med på vores 
weekend møder – og endnu mere dejligt at I ønsker mere.

Vi ønsker i bestyrelsen at fortsætte den linie,  så vi har planer om
søndag i juni indholdet er ikke fastlagt
weekend i oktober med internationalt navn 
weekend i januar/februar inklusive generalforsamling
Vi arbejder på at få en venskabsby i Norge og hvis der er forslag til indhold er det 
velkomne.

Det er vores ønske at efterleve foreningens vedtægter om aktivitet og vi ønsker også 
at medlemmerne kommer med på vognen og begynder at se udvikling i stedet for 
afvikling

3 regnskabet blev godkendt



4 kontigentet blev fastsat til kr. 1500 årligt

5 Helle Ejskær og Mette Lyck vil sammen se på emner til nye seminarer

6 Boye kock og Charlotte Schønhoff er valgt som revisorer

7 De nye vedtægter blev vedtaget og vedhæftes her


